
 

Verslag Algemene ledenvergadering SLBO 10-5-2023. 
 
De vergadering vindt plaats in Paviljoen Te Werve in Rijswijk . Aanvang 11.00 uur.  

Er zijn, inclusief bestuur, 46 leden aanwezig.  

 

1. Opening, vaststellen agenda. 

Voorzitter Rian van de Sande opent de ledenvergadering en heet iedereen welkom.  

Het is na de coronacrisis de tweede keer dat we weer fysiek een ALV kunnen houden. Dat is heel 

belangrijk omdat de SLBO vooral is opgericht voor ontmoetingen waar we elkaar fysiek kunnen 

treffen en spreken. 

De agenda wordt akkoord bevonden en vastgesteld. 
 

2. Mededelingen  

Een aantal leden heeft zich vanwege ziekte afgemeld: Marijke en Evert Slot, Sonja v.d. Meer. 

Ook Wim Feijt, lid van de kascommissie, is wegens ziekte verhinderd.  

Helaas is onlangs Hans van den IJssel overleden, hij was lang de penningmeester van de SLBO.  
  

3. Vaststellen conceptverslag Algemene ledenvergadering d.d. 11-5-2022 in Leiden.  

Het verslag wordt ongewijzigd akkoord bevonden en vastgesteld, met dank aan de notuliste Inge 

van Asperen. 
 

4. Goedkeuring Financieel Jaarwerk 2022 

Balans en resultatenrekening 2022 

Penningmeester Jos van Pelt geeft een korte toelichting. Er is een positief resultaat van  € 601,92  

Dit wordt aan het vermogen toegevoegd.   
 

Verslag Kascommissie 

De kascommissie, bestaande uit Gert de Ruiter en Wim Feijt, heeft de financiële stukken bekeken 

en goedgekeurd. Zij stelt in haar schriftelijke verslag de vergadering voor het bestuur en de 

penningmeester decharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid. 

De vergadering gaat hiermee akkoord en stelt de balans en resultatenrekening 2022 vast.  
 

Samenstelling kascommissie 2023.  

Wim Feijt treedt af. Het bestuur stelt voor om in zijn plaats Ria de Herder te benoemen. De 

vergadering gaat ermee akkoord om per acclamatie Ria de Herder te benoemen, die volgend jaar 

samen met Gert de Ruiter de kascommissie zal vormen. 
 

5.  Goedkeuring Jaarverslag 2022 

Het jaarverslag 2022 wordt door de vergadering goedgekeurd en vastgesteld, met dank aan 

opsteller Gerard van Dijk. 

Mieke v.d. Besselaar bedankt het bestuur voor de goede communicatie. De belrondes in de 

coronatijd werden zeer op prijs gesteld. Ook de nieuwjaarskaart is heel attent. 

 

6. Herziene Begroting 2023 en Begroting 2024 

Herziene begroting 2023 

Jos van Pelt legt uit dat de kascommissie heeft geadviseerd om een streefvermogen aan te 

houden dat niet al te groot is. Door de coronatijd was er minder geld uitgegeven. Het voorstel is nu 

om een extra bedrag van € 1000,00 uit de reserve  toe te voegen aan de activiteiten van 2023.  

De vergadering gaat hiermee akkoord.  

De vraag wordt gesteld of er nog subsidie is van de NBD. Dat is helaas niet meer het geval. 



 

Begroting 2024 

De penningmeester licht toe dat een deel van de inkomsten ook bestemd is voor algemene kosten. 

Leden die niet meedoen aan activiteiten, dragen zo toch bij aan het voortbestaan van de 

vereniging. Ook benadrukt de penningmeester dat er geen hoge bestuurskosten zijn, zoals de 

kascommissie opmerkt. Dat zijn vooral administratieve kosten, o.a. voor communicatie met de 

leden en voor het abonnement op Zoom. Dat abonnement is inmiddels beëindigd. Bestuursleden 

doen alles pro-deo. Er zijn veel donaties van leden. Dat is heel fijn, omdat die voor activiteiten 

gebruikt kunnen worden.  

De vergadering gaat akkoord met de voorgestelde begroting voor 2024. 
  

7.  Bestuursverkiezing  

Er wordt de herbenoeming voorgesteld van Jos van Pelt. Per 31 december 2023 beëindigt zijn 

eerste termijn van herbenoeming en hij is beschikbaar voor een tweede termijn tot 31 december 

2026.  De vergadering gaat onder applaus en per acclamatie akkoord met deze herbenoeming. 
 

8. Wat verder te tafel komt 

Voor een volgend uitje wordt het Openbaar Vervoer Museum in Den Haag voorgesteld. Helaas is 

parkeren in de binnenstad erg duur.  
 

Er wordt gevraagd om een ledenlijst. Secretaris Gerard van Dijk licht toe dat hij die niet mag 

rondsturen vanwege de privacyregels. Wel kan hij die bij een volgende bijeenkomst ter inzage 

leggen. Als iemand contact wil met een medelid, dan kan dat via de secretaris geregeld worden. 

Die vraagt dan toestemming aan het betreffende lid om zijn/haar gegevens door te geven. 

Een algemene oproep om toestemming te geven voor openbaarmaking werkt niet goed. De 

ervaring is dat niet iedereen daarop reageert. 

Zolang iemand contributie betaalt, wordt hij/zij als lid beschouwd, ook als die persoon niet meer op 

bijeenkomsten komt.  
 

Het bestuur hoort graag als er collega’s met pensioen gaan. Dit betreft collega’s van alle landelijke 

bibliotheekorganisaties: NBD, VOB, KB, POB etc. Wij kunnen dan contact zoeken voor een 

lidmaatschap van de SLBO.  

Ook is het belangrijk om overlijden van collega’s door te geven. We kunnen er dan op de website 

aandacht aan schenken. Zo is onlangs Ronald Dijk overleden, geen SLBO lid, wel bij velen 

bekend.  
 

10. Sluiting 

De vergadering wordt  om 12.00 uur gesloten. 

Nieuwe leden sinds 1-1-2022: 
 

Mevrouw Linda   Kemkes 21 februari 2022 

Mevrouw Joke   Nieuwveld 5 apr 22 

De heer Alli   Sonmez 1 mei 2022 

Mevrouw Marieke   Tur - de Bree 1 juni 2022 

De heer Jos   Debeij 22 nov 22 

Mevrouw Carmen 
  Morlon 

Rodriguez 
31 dec 22 

De heer  Ben   Landsbergen 8 jan 23 

De heer Anton   Dierdorp 6 feb 23 

Mevrouw Christine    Oyen 17 maart 2023 

De heer Iwan   Schultz 1 april 2023 

de heer Marc   Bruggeman 21 apr 23 

 


